
教育局 
課程發展處 

外籍英語教師組 
Once Upon A Book Storytelling Competition 2025/26 

允准使用學生比賽活動錄像/相片 

請以🗹🗹表示閣下意願： 

□ 本人允准貴  部門使用教育局拍攝和/或從學校收集的本人的子女/受監護兒童參與學

習活動之情況的照片和/或錄像片段作為教育用途，例如貴  部門的通訊，或其他教

育局認為符合公眾利益的用途。本人已知悉該相片及/或錄影片段可能上載到互聯

網。 

 

□ 本人不允准貴  部門使用本人的子女/受監護兒童參與學習活動之情況的相關照片及/

或錄影片段。 

 
學校名稱：  

學生姓名：  

班別 (班號)：  

家長/監護人簽署：  

家長/監護人姓名：  

日期：  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  



Native-speaking English Teacher (NET) Section 
Curriculum Development Institute 

Education Bureau (EDB) 
 

Once Upon A Book Storytelling Competition 2025/26 
Permission for the use of images 

 
Please put a “🗹🗹” to show you do or do not give permission.  
 
◻ I hereby acknowledge my consent for the EDB to use the photographs and/or video 

footage taken by the EDB and/or collected from the school, of my child/ward participating 

in learning activities, for educational purposes such as the publication of the NET 

Section’s newsletter, or any other purpose as the Bureau may think fit for public interest. I 

understand that these may be uploaded to the Internet. 

 

◻ I do not give permission for photographs and video footage of my child/ward taken in 
learning activities to be used by the EDB.  

 
 

School Name: 
 

Student Name: 
 

Class (Class no.): 
 

Parent’s/Guardian’s Signature: 
 

Parent’s/Guardian’s Name: 
 

Date: 
 

 


